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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a 
falvakban ismét legyenek gyermekorvosok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ország  kiskorú  lakosságát  mindössze  1300  házi  gyermekorvos  látja  el  –  mondta  az  egyik
rádióműsorban  a  Házi  Gyermekorvosok  Egyesületének  elnöke.  Póta  György  szerint  miközben
elvileg Budapest még a szerencsésebb városok között  van,  a problémák már itt  is megjelentek.
„Most már Budapest egyes kerületeiben is egyre inkább szűnnek meg a praxisok” – fogalmazott,
hozzátéve:  a  kollégák  megbetegszenek,  megöregednek,  nem  bírják  már  tovább.  A  házi
gyermekorvosoknak már így is 60 fölött van az átlag életkora. A szakember a legakutabbnak mégis
a kisvárosok helyzetét nevezte. Ahol korábban 2-3 orvos volt, mára pedig 1-2 kiesett a praxisból, a
maradék szakember nem tudja ellátni a feladatot. Belátható időn belül teljesen meg fog szűnni az
ellátás, így a gyermeket a nagyvárosokban lévő kórházakba kell vinni. Ez pedig nem szerencsés a
gyereknek,  ráadásul  nagyobb  terhet  jelent  az  egészségügyi  finanszírozásnak.  A  Házi
Gyermekorvosok Egyesületének elnöke arról is beszámolt, hogy a falvakban már több tíz éve régen
nincs gyerekorvos, ugyanis az ellátásukat a felnőttekkel vonták össze.

Magyarország  Alaptörvénye  (2011.  április  25.)  7.  cikkében  biztosított  jogommal  élve  az  egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem,  hogy  mit  tesz  a  kormány  annak  érdekében,  hogy  a  falvakban  ismét  legyenek
gyermekorvosok?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. május 14.
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